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Sinteza articolului 

Oana Nuțu Un nou proiect de 
atragere a 
cercetătorilor din 
străinătate, cu un 
buget de 6 milioane 
de lei, câștigat de 
USV 

obiectivdesuceava.ro 
27.02.24 

- Universitatea „Ștefan cel Mare” Suceava a câștigat un nou proiect de 
atragere a cercetătorilor din străinătate, având un buget de aproximativ 
6 milioane de lei. Prof.univ.dr. Mihai Dimian a anunțat că un profesor 
universitar de la Georgia State University (SUA) va coordona echipa 
universitarilor suceveni în implementarea proiectului biomedical 
„Metagenomics and Bioinformatics tools for Wastewater-based Genomic 
Surveillance of viral Pathogens for early prediction of public health 
risks”. 
Ministerul Cercetării, Inovării și Digitalizării a lansat în luna septembrie 
2022 apelul pentru Investiția 8 din Planul Național de Redresare și 
Reziliență (PNRR): Dezvoltarea unui program pentru atragerea 
resurselor umane înalt specializate din străinătate în activități de 
cercetare, dezvoltare și inovare. Cercetătorii din străinătate, inclusiv 
românii din diaspora, își pot desfășura, astfel, proiectele în instituții sau 
unități de cercetare-dezvoltare din România. Directorul de proiect își va 
putea construi o echipă formată cercetători post-doctoranzi și studenți 
doctoranzi. Domeniile pentru care au fost depuse proiecte sunt Științele 
Exacte și Inginerie, Științele Vieții, Științele Sociale și Umaniste. 
Finanțarea maximă acordată pentru un proiect cu o durată de 36 de luni 
este de 7 milioane de lei. 
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D.C. Studenții de la USV 
au cucerit șase 
medalii la 
Campionatul 
Național Universitar 
de atletism indoor 
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 Studenții de la Universitatea „Ștefan cel Mare” din Suceava au cucerit 
șase medalii la Campionatul Național Universitar de atletism indoor ce a 
avut loc weekendul trecut la Bacău. 
Alexandru Canceu, Cosmin Crăciun și Iulian Hazna au ocupat în 
întregime podiumul ce premiere în proba de 5 kilometri marș, în timp ce 
Roxana Ghiuță a cucerit trei medalii de bronz, în probele de 200, 400 și 
800 de metri. 
Delegația de la USV a fost condusă la competiția de la Bacău de antrenorii 
Elena Vizitiu și Silviu Casandra 
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- Cea de-a 28-a ediție 
a FESTIVALULUI 
FILMULUI 
FRANCEZ , între 27 
și 30 martie la 

newsbucovina.ro 
27.02.24 

- În anul centenarului său, Institutul Francez din România organizează cea 
de-a 28-a ediție a FESTIVALULUI FILMULUI FRANCEZ ce se va 
desfășura în perioada 21-31 martie la București și în alte 12 orașe din țară: 
Cluj-Napoca, Timișoara, Iași, Arad, Brașov, Brăila, Constanța, Craiova, 
Sfântu Gheorghe, Sibiu, Suceava și Târgu Mureș. 
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Suceava La Suceava festivalul se va desfășura în perioada 27-30 martie la 
Auditorium „Joseph Schmidt”, de la Universitatea „Ștefan cel Mare” din 
Suceava 
Tema generală a festivalului în acest an este Vertiges – vertijul și 
variațiile sale în cinema. Epoca noastră este marcată de o accelerare 
continuă, de schimbare și de o pierdere a echilibrului, semne specifice 
vertijului.  –  Oare trebuie să se schimbe totul ca să nu se schimbe nimic? 
Sau se schimbă oare totul cu adevărat? Și dacă mâine e deja aici, ce ne 
poate spune cinemaul despre aceste schimbări?  –  Publicul este invitat 
să se cufunde într-un program uluitor, care își manifestă susținerea 
pentru cinematografia de gen, în special, și celebrează propunerile 
cinematografice alternative și provocatoare. 
Julien Chiappone-Lucchesi, Directorul General al Institutului Francez 
din România: „cele 27 de filme din cadrul Festivalului vor fi proiectate în 
cinematograful nostru, Elvire Popesco, și, în funcție de posibilitățile de 
programare, în alte douăsprezece orașe din România, grație partenerilor 
noștri extraordinari. În anul centenarului nostru, ne reînnoim și oferim 
publicului român, în toată diversitatea sa, toate motivele de a continua 
să ne urmărească, așa cum a făcut-o, cu fidelitate, încă de la începutul 
Festivalului. Mai mult, aș dori să subliniez că Festivalul își consolidează 
anul acesta secțiunea de industrie dedicată profesioniștilor din 
domeniu.” […] 

 


